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verslag Collegevergadering 1 december 2022

1 december 2022 8:30 - 11:30Vergaderdatum

Ineke van Gent (voorzitter), Martin Berendse, Caroline Koetsenruijter,Aanwezig

Serv Wiemers, Lydia Bremmer, (verslag)

1. Opening en vaststelling agenda

De agenda is vastgesteld.

2. Vaststelling verslag van de vorige 2 collegevergadering

De verslagen van de collegevergaderingen van 3 en 17 november zijn vastgesteld.

3. Mededelingen en ingekomen stukken

a. Ingekomen stukken

b. Mededelingen
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Adviescollege
Openbaarheid en 
Informatiehuishouding

Voorafgaand aan de collegevergadering heeft het Adviescollege kennis gemaakt met 
onderzoeksjournalist voor Follow the Money en Platform Authentieke journalistiek. Hij is ook Woo 
coördinator voor Follow the Money.

i. Gesprekken gestart over werkplan en begroting van het Adviescollege met BZK. 
Het benodigde budget is, wanneer het doorzet met het aantal bemiddelings- 
aanvragen, naar verwachting hoger dan voor het Adviescollege geraamd. Ons doel 
is om hier een toezegging op te krijgen, zodat er niet bij succes gestopt moet 
worden met de bemiddelingen. Wordt vervolgd via de gebruikelijke 
escalatieladder.



Personeelszaken: er zijn onlangs 4 nieuwe mensen aangenomen, waaronder eenII.

versterkt het adviesteam per 1 maart. Hierdoor is het adviesteam
per 1 maart op sterkte. Ook bemiddeling, telt vanaf 1 januari tot de
vaste medewerkers van het Adviescollege.

Naar aanleiding van een verzoek van naar informatie overlil.

4. Publiciteit en media

Er zijn geen wijzigingen of nieuwe evenementen ten opzichte van 2 weken geleden.

5. Advisering
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nieuwe management assistente, | 
adviseur in het cluster advisering, 
versterken). Daarnaast komt

We moeten na ons advies ook aan de slag met de opvolging ervan. Wellicht 
kunnen we hierin samen optrekken met het Nationaal Archief, bijvoorbeeld door 
een bijeenkomst over ons advies te (laten) organiseren. Lydia neemt dit punt mee 
richting het Nationaal Archief. Mogelijk kan collegelid M. Berendse ook 
aanschuiven.

Eventuele tekstuele opmerkingen mogen zo spoedig mogelijk naar het bureau ACOI worden gestuurd 
en zullen worden verwerkt. Aanstaande maandag wordt de laatste versie voor fact checking verstuurd 
naar een aantal betrokkenen.

Collegelid M. Berendse koppelt terug over de gevoerde gesprekken met tegenlezers. De verwachting 
is dat mensen, die professioneel met de thematiek bezig zijn, dit advies zullen herkennen en blij 
zullen reageren dat iemand de richting wijst. Van anderen, die niet zozeer met deze thematiek bezig 
zijn en meer op afstand staan verwacht het bureau dat de meningen verdeeld zullen zijn in de 
uitersten 'veel te weinig' en 'veel teveel'. Tegenlezers zullen overigens niet expliciet als zodanig 
genoemd worden in het advies, maar worden meegenomen in het rijtje met mensen die hebben 
meegedacht over het advies.

Wanneer het college het advies heeft vastgesteld gaat het naar de vormgever voor de opmaak. Graag 
aandacht voor de illustraties; liever geen stockfoto's. Ook komt er een uitlegvideo van een minuut, en 
een infographic.

openbaarmaking van het Bijlmerramp dossier hebben we bekeken welke 
openbaarheidsregimes binnen de reikwijdte van het Adviescollege vallen. Een 
bijlage bij de Woo bevat een lijst van meerdere pagina's met bijzondere 
openbaarheidsregimes waarover het ACOI kan adviseren. Dit gaan we in kaart 
brengen, zodat bij verzoeken duidelijk is wat wel en wat niet bij ons hoort.

| (start in januari) en een junior 
| (komt per 1 februari het team 

als nieuw hoofd bemiddeling en

De 2e conceptversie van het advies berichtendiensten is met het college besproken. In de volgende 
vergadering dd. 15 december zal het advies vastgesteld worden. Overhandiging van het advies aan de 
minister van BZK vindt plaats op 19 januari 2023.

Datum
1 december 2022



6. Bemiddeling

7. Communicatie profiel Adviescollege

8. Rondvraag

Geen zaken
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In de volgende collegevergadering op 15 december zal er een uitgebreide terugkoppeling worden 
gegeven over de lopende bemiddelingen.

Inhoudelijke opmerkingen
Collegeleden mailen hun opmerkingen op de tekst naar het bureau voor verwerking. Daarnaast zijn er 
nog een aantal algemene punten:

De collegeleden geven het bureau als advies mee om alle betrokken partijen alvast te polsen en 
reactietermijnen mee te nemen.

Niet meegaan in het kostenframe. Toegang tot informatie is een recht. Bij andere grondrechten 
hebben we het ook niet over de kosten.
Lijst van definities opnemen in het advies en deze helder omschrijven.
Toonzetting mag nog stelliger, vermijd ambigue taalgebruik.
Nog steviger neerzetten dat het speelkwartier voorbij is; zoals het de afgelopen jaren ging, kan 
niet meer.
Check het advies nog eens grondig op herhalingen, met name in hoofdstuk 5, en haal die waar 
nodig eruit. Idem voor opsommingen.
Vergelijkend stuk over Noorwegen svp eruit.
Verwijzing maken naar 2023 en verder.
Neem de bruikbaarheid van rankings mee.
Maak een goede Q&A voor de collegeleden.
Werken met infographics is wenselijk.
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Hieronder een aantal opmerkingen die zijn geplaatst:
De eerste zin van het profiel waarin wordt gesteld 'het ACOI streeft naar een democratie waarin 
burgers worden gezien, gehoord en erkend' is na mening van collegelid veel te passief, dit moet 
actiever worden neergezet. Een democratie werkt pas als de burger voldoende informatie heeft. 
Overheid is van, voor en door de mensen.
In de laatste zin over bemiddeling moet het woord de burger eruit. Het Adviescollege is er voor 
journalisten, wetenschappers of anderen met een beroepsmatig belang.
Het college wil graag optimisme uitstralen, en dat het de machts- en informatiebalans wil 
herstellen.

| communicatie adviseur van het bureau, heeft enkele observaties met de collegeleden 
gedeeld en een eerste concept profiel neergelegd. Op basis van dit gesprek gaat hij met een nieuwe 
versie aan de slag.



9. Sluiting
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